
 
 

ZÁPIS 
 

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. IV – Kopanice  
konaného dňa 03. 04. 2024 od 17,00 – 18,30 h 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
Program: 

1) Otvorenie, privítanie 
2) Vyjadrenia občanov 
3) Vyjadrenie k žiadostiam  
4) Rôzne 
5) Záver 

 
 
K bodu č. 1 
Podpredsedníčka PaedDr. Iveta Lauková, otvorila zasadnutie a privítala prítomných. 
 
K bodu č. 2 
Zasadnutia sa zúčastnili: 
p. Pavol Junas – požiadal poslancov o podporu žiadosti jeho sestry Miriam Junasovej o kúpu časti parc.č. 
3029/1. 
 

K bodu č. 3 
 

1. Žiadosť Právnej kancelárie MsÚ k žiadosti Ing. Miriam Junasovej, Uzbecká 20, 
Bratislava o kúpu časti pozemku 3029/1, k.ú. Prievidza, v rozsahu 15 m2, za účelom 
rozšírenia pozemku. 

Členovia VVO:  

Žiadosťou sa budú zaoberať po uskutočnení stretnutia priamo na mieste záujmu, ktoré 
sa uskutoční v 15. týždni. 

 

2. Žiadosť Právnej kancelárie MsÚ k žiadosti G-AMSI s.r.o., Na karasiny 724/36, 
Prievidza o kúpu  nehnuteľnosti pozemok 5399/10, k.ú. Prievidza, v rozsahu 273 m 2, 
5363/1, k.ú. Prievidza, v rozsahu 458 m2, spolu 731 m2, za účelom vybudovania a opravy 
komunikácie a parkovacích miest pre  potreby investičného zámeru „Bytový dom seVer“, 
so zachovaním a rešpektovaním existujúcich vjazdov. 

Členovia VVO:  

Nesúhlasia s odpredajom nehnuteľností pozemok 5399/10, k.ú. Prievidza, v rozsahu 
273 m 2, 5363/1, k.ú. Prievidza, v rozsahu 458 m2, spolu 731 m2, za účelom vybudovania 
a opravy komunikácie a parkovacích miest pre  potreby investičného zámeru „Bytový 
dom seVer“, so zachovaním a rešpektovaním existujúcich vjazdov. Súhlasia so 
stanoviskom architektky mesta. 

(hlasovanie: za 0, proti 3, zdržal sa 0) 

 

3. Žiadosť Právnej kancelárie MsÚ k žiadosti Ivana Reisa, Stavbárov 55/7, Prievidza 
o zrušenie predkupného práva na pozemku parc.č. 2747/44 s výmerou 31 m2. 

Členovia VVO:  

Súhlasia so zrušením predkupného práva na pozemku parc.č. 2747/44 s výmerou 
31 m2. 

(hlasovanie: za 3, proti 0, zdržal sa 0) 

 

 
 
 
 



 
K bodu č. 4 

1. Poslanci VVO sa zúčastnili stretnutia s primátorkou mesta, zástupcami OZ Za zelený 
Sever, Horského komposesorátu, zamestnancov mesta a obyvateľov dotknutej lokality, 
vo veci výrubu stromov v lokalite Ulice na karasiny. Priebeh stretnutia a dohodnuté 
konečné výstupy sú spísané v zápisnici, ktorá je prílohou tohto zápisu. 

 
K bodu č. 5 
Podpredsedníčka PaedDr. Iveta Lauková poďakovala všetkým prítomným a ukončila stretnutie.  
 
 
 
Prievidza  03. 04. 2024                                                                                                     
                                                                                                                              
 
 
 
 
 
 
                                                                      
                                                                                                                    
                                                                                                         PaedDr. Iveta Lauková                                                                                                                         
                                                                                                     podpredsedníčka VVO č. IV      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Dana Paulíková 


